
 
Sprawozdanie z działalności Skarg Wniosków i Petycji 

 
 
 

Komisja w okresie międzysesyjnym spotkała się w dniu 28 października 2024 roku. 

Podczas swojego posiedzenia Komisja ponownie rozpatrzyła skargę na działalność dyrektor 

MBP oraz wysłuchała stanowiska w tej sprawie Pani Dyrektor. Komisja postanowiła uznać 

skargę za bezzasadną. Następnie komisja przeanalizowała petycję Miasta Zakopane oraz 

petycję w sprawie działań proekologicznych. Odpowiedzi na w/w skargę oraz petycję w 

sprawie działań proekologicznych komisja udzieliła w stosownych uchwałach na dzisiejszą 

Sesję Rady Miasta. Komisja przyjęła do wiadomości pismo do rad gmin o opinię do projektu 

Audytu krajobrazowego Województwa Śląskiego.  

Członkowie komisji brali udział w posiedzeniu komisji połączonych w dniu 29 

października 2024 roku, gdzie omawiano materiały na sesje rady miasta. 
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